
  

 

KULTURNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-12-13, § 14 

 

 Tid Torsdagen den 13 december 2012, kl 16.30 – 17.50 
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat Onsdagen den 19 december 2012 

  

 

 

Madeleine Sjöstedt Ann Mari Engel 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt, ordföranden (FP)  

Ann Mari Engel, vice ordföranden (V)  

Maria Braun (M)  

Arba Kokalari (M)  

Rasmus Jonlund (FP)  

Anna-Greta Leijon (S)  

Salar Rashid (S) §§ 14-24 

Monika Lindh (S)  

Mats Berglund (MP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

  

Johan Nilsson (M) för Ariane Bucquet Pousette (M) 

Mathias Laitila Kälvemark (FP) för Birgitta Holm (M) 

Adnan Bozkurt (S) för Salar Rashid (S) §§ 1-13 

  

 
Ersättare: 

 Cecilia Önfelt (C)  

Tony Nilsson (S)  

Ewa Carlsson-Hallberg (S)  

Marja Sandin-Wester (MP)  

Mårten Andersson (V) 

 
Tjänstemän: 

 Stadsarkivet: Förvaltningschefen Lennart Ploom 

Kulturförvaltningen: Förvaltningschefen Berit Svedberg, Elisabeth Aldstedt, Ann-

Charlotte Backlund, Mårten Castenfors, Marion Hauge Lindberg, Patrik Liljegren, 

Inga Lundén, Eric Sjöström, Mona Thorin, personalföreträdarna Gunilla Söderlund 

(SACO), Marie Egnell (TCO) och borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande 

borgarrådssekreteraren Anders Gustafsson från roteln.  

 

 



  

 § 14 
Arbetsprocess för framtagande av vårdprogram med Fastighetskontoret. 
Genomförandebeslut 
Dnr 4.3/5259/2012 

 
Beslut 

Kulturnämnden beslutar enligt fastighetskontorets och kulturförvaltningens 

gemensamma förslag: 

 

1 Kulturnämnden godkänner föreslagen arbetsprocess mellan fastighetskontoret 

och kulturförvaltningen avseende framtagande av vårdprogram. 

 
Handlingar i ärendet 

Kulturförvaltningens och fastighetskontorets gemensamma tjänsteutlåtande från den 

29 november 2012. 

 

Sammanfattning 
Fastighetskontoret har tagit fram vårdprogram för Stadshuset, Börshuset och 

Stadsbiblioteket. Programmen säkerställer en långsiktigt god förvaltning och 

tillvaratar byggnadernas kulturhistoriska och arkitektoniska värden för framtiden 

oavsett skyddsform. 

 

För att säkerställa att vårdprogram tas fram kontinuerligt varje år har ett förslag till en 

arbetsprocess mellan fastighetskontoret och kulturförvaltningen tagits fram. 

Kulturförvaltningen och fastighetskontoret föreslår att fastighetsnämnden och 

kulturnämnden godkänner den föreslagna arbetsprocessen mellan kulturförvaltningen 

och fastighetskontoret. Vårdprogrammen utgör också en grund för en fortsatt 

diskussion kring lämplig skyddsform för stadens värdefulla fastigheter. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Kulturnämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

kulturförvaltningens och fastighetskontorets gemensamma förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Lena Mittal 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


